
1 
 

 

 

 

 

Styrelsemöte Upplands dreverklubb 
 
Datum: 2024-11-11 
Plats: Digitalt, via Teams 
 
Närvarande: 
Roger Lindström (kom in under punkt 3), Leif Yttergren (avvek efter punkt 11), Malin 
Ahlström, Henrik Parkkila (projektansvarig NM2024), Ted Larsson, Örjan Englund, 
Christer Andersson, Stig Dahlén och Thomas Andersson 
 
Frånvarande: Johan Lindström och Birgitta Lindegren (adjungerande) 
 

1. Mötets öppnande. 
Vice ordförande Stig Dahlén förklarade mötet öppnat kl. 18:35. 
 

2. Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Leif Yttergren. 
 

3. Dagordning 
Dagordningen fastställdes med ett tillägg om klubbkamp uttagning SM Punkt 9. 
 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

5. Ekonomisk rapport 
Roger redogjorde för ekonomin. 
Klubbens ekonomi är fortsatt god. 
 

6. Skrivelser, rapporter och uppföljningslistan 
Medlemsantalet är, 2024-11-01, 229 st. 
SDK informerar om en jubileumstidning som planeras komma ut i december. Vi 
bestämde att vi ska bidra med en text om klubbens verksamhet. Leif Yttergren och 
Örjan Englund ansvarar för texten. 
2 nya exteriördomare har godkänts. 
Uträkningsmallen har önskats igen och redovisats. 
Dags att revidera viltspårreglerna. Svar ska skicka senast 31/12 2024. Malin Ahlström 
ansvarar. 
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KM i drevprov har genomförts med riktigt bra resultat. Henrik Parkkila vann KM med 
Parkkilas Aya. 
Klubbkampen mot Dalarna och Gävleborgs dreverklubb har varit med 1-2-3:an från 
KM som klubbens deltagare. Johan Lindström blev bäst från klubben och kom tvåa 
med River race Blanca. De kommer därmed att få deltaga i Drev-SM. 
 

7. Utställning 
Planeringen är under kontroll.  
 

8. Klubbkamp drever/tax drevprov 
Klubbkampen är inställd. 
 

9. Klubbkamp drevprov, uttagning SM 2025 
Det bestämdes att UDK ansvarar för klubbkampen 2025 mot Dalarna och Gävleborgs 
dreverklubbar. 
 

10. Nordiska mästerskapet 2024 
Henrik Parkkila redovisar statusen för planeringen av NM. Sponsorpengar börjar 
komma in men det behöver tryckas på lite på vissa, tex kennelägare. 
 

11. Medlemspunkt 
Vi behöver bestämma ambitionsnivån och ekonomin för den tänkta podden. Vi 
bestämmer att diskutera punkten på nästa styrelsemöte.   
 

12. Årsmöte 2025 
Inget nytt på punkten. 
Årsmötet är bestämt till 2025-02-09. Plats Skuttunge Bygdegård. 
Valberedningen arbetar på. 
 

13. Reduca 
Avtalet förnyas 2024-11-29. 
 

14. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 

15. Nästa möte  
Nästa möte är 2024-12-17. Tid kl.18:30, plats Kl-bygg. 
 

16. Mötet avslutas. 
Ordförande Roger Lindström förklarade mötet avslutat 19:50. 
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Sekreterare   Ordförande 

 

Thomas Andersson   Roger Lindström 

 

Protokolljusterare: 

 

Leif Yttergren 

 

 

2024-11-11 


